
Protokół Nr LXXVII/24 

z LXXVII sesji Rady Miejskiej, która odbyła 18.04.2024r. r. na sali nr 4 Urzędu Miejskiego. 

  

Stan radnych – 23 

Obecnych – 23 (zał. Nr  1), radni zostali skutecznie powiadomieni o sesji. 

 

Ad.1 

Przewodniczący Rady  Krzysztof Rąkowski -otworzył o godz.13.00 LXXVII sesję Rady 
Miejskiej w Pabianicach. Powitał Radnych, Prezydenta z jego najbliższymi 
współpracownikami oraz pozostałych zaproszonych gości. 

 

Ad.2 

Przyjęcie porządku obrad,  nie było uwag.  Głosowanie za przyjęciem – 23, Przyjęto (zał. Nr 
2). 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z sesji Nr LXXV/24 z dnia 15.02.2024 r. i Nr LXXVI/24 z dnia 28.02.2024 
r. nie było uwag, przyjęto. 

 

Ad.4 

Informacja Prezydenta Miasta Pabianic o ważniejszych decyzjach i zarządzeniach od 20.,02 
do 15.04.2024r. (zał. Nr 4). oraz 

- informacja o zbyciu i nabyciu nieruchomości przez Gminę Miejską Pabianice w okresie 
1.01-31.03.2024r. (zał. Nr 5). 
-informacja ile wydano decyzji w 2023 r. ustalających opłatę z tytułu wzrostu wartości 
nieruchomości na skutek uchwalenia bądź zmiany m.p.z.p. tzw „ renta planistyczna” 
oraz wstępne decyzje na wniosek właścicieli przed sprzedażą nieruchomości (zał. Nr 5).; 
-sprawozdania z realizacji: 
1)zadań z zakresu wspierania rodziny za 2023 (zał. Nr 6). 
2)Programu Wspierania Rodziny dla Miasta Pabianic na lata 2022-2024 za 2023 rok(zał. 
Nr 7). 
Wszystkie materiały były  dostępne w EOD 

Ponadto Prezydent poinformował o: 

 • Opracowana została koncepcja projektowa i program funkcjonalno-użytkowy budowy 

nowej pływalni. Projektant uwzględnił oczekiwania mieszkańców wskazane w ankietach 

konsultacyjnych. Czekamy na rozpatrzenie wniosku w konkursie dotacyjnym Urzędu 

Marszałkowskiego. Powierzchnia użytkowa nowego budynku na dwóch ogólnodostępnych 

kondygnacjach wyniesie ponad 5 tys. m kw.  

• Postępują prace związane z przebudową Starego Rynku. Została zrobiona m.in. droga 

zachodnia, część płyty rynku, podbudowa pod fontannę. We wschodniej części inwestycji 

dobiegają końca badania archeologiczne. Ponadto odbył się przetarg na przebudowę drogi 

wschodniej i południowej przy Starym Rynku – wpłynęły dwie oferty.  

• Pod koniec lutego wykonawca rozpoczął modernizację dachu na Szkole Podstawowej nr 



1. Prace postępują zgodnie z planem. 

• Zakończyła się rekrutacja do przedszkoli miejskich. Wszystkie dzieci zamieszkałe w 

Pabianicach i zgłoszone do rekrutacji zostały przyjęte. Do przedszkoli uczęszczać będzie 

1629 dzieci. Powstanie 71 grup, najwięcej w PM 13 i PM 4. W rezerwie jest ok. 30 miejsc 

we wszystkich kategoriach wiekowych 3 - 6 lat. 

• Do 23 kwietnia trwa drugi nabór wniosków dla pabianickich klubów sportowych o uzyskanie 

dotacji z przeznaczeniem na szkolenie zawodników, organizację i udział w zawodach oraz 

dotacji na utrzymanie obiektów sportowych. Dodatkowa kwota to 200 tys. zł. Tym samym 

przekazana w dwóch transzach dotacja na sport wzrosła do 1 mln 150 tys. zł.  

• Linia autobusowa 265 została przedłużona do Dłutowa z przystankiem w Hucie Dłutowskiej 

i Budach Dłutowskich. Kursuje od 2 kwietnia i cieszy się dużym zainteresowaniem.  

• Pabianickie Centrum Medyczne kupiło nową karetkę do przewozów transportowych, co 

poprawi jakość świadczonych usług.  

• Informacje kadrowe. Pan Piotr Adamski został zwolniony ze stanowiska dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji. Wczoraj (17 kwietnia) otrzymał i przyjął 

wypowiedzenie umowy o pracę. Przyczyną jest utrata zaufania  ze względu m. in. na sposób 

realizacji inwestycji i brak współpracy z prezydentem. Umowa została rozwiązana z 

zachowaniem trzymiesięcznego okresu wypowiedzenia, który zakończy się 31 lipca 2024 r., 

oraz zwolnieniem z obowiązku świadczenia pracy w tym czasie. Do momentu wyboru 

nowego dyrektora pełniącym obowiązki pozostanie  Tomasz Giedrojć, kierownik obiektów 

MOSiR.  

• Izabela Fiuk wygrała konkurs na dyrektora Przedszkola Miejskiego nr 2, Ewa Adamska – 

Przedszkola Miejskiego nr 4. Szkołą Podstawową nr 16 kierować będzie Ilona Paszkiewicz, 

Przedszkolem Miejskim nr 12 - Renata Włodarczyk. Zostanie ogłoszony konkurs na 

dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3. Do czasu wyłonienia dyrektora pełniącą obowiązki 

pozostaje pani Krystyna Kucharek. 

 
Radny Piotr Różycki –  zapytał czy w związku ze zwolnieniem dyr. MOSiR o będzie audyt 
jednostki. 
 
Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz- nie podjęto takiej decyzji.



 

Ad.5 

Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska przedstawiła projekt uchwały  w sprawie zmian 
budżetu miasta Pabianic na 2024r. - proj. 1 (zał. Nr 8). 
Uzasadnienie-  I. Zwiększa się plan dochodów o kwotę 774.178,14 zł, w tym: 
1) dochody bieżące (kwota zwiększenia 774.178,14 zł), w tym: 
- zwiększenie dochodów o kwotę 477.950,00 zł w związku z większymi niż planowano 
wpływami z tytułu podatku od nieruchomości od osób fizycznych (wpływy z tytułu egzeku-
cji należności), 
- zwiększenie dochodów o kwotę 184.870,00 zł w związku z większymi niż planowano 
wpływami z tytułu wpływów z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat 
(wpływy z tytułu egzekucji należności), 
- zwiększenie dochodów o kwotę 14.178,14 zł w związku z otrzymanym odszkodowaniem 
dotyczącym zwrotu kosztów przywrócenia działania routerów w Przedszkolu Miejskim Nr 
14, które uległy zniszczeniu w wyniku wyładowania atmosferycznego w dniu 29 sierpnia 
2023 r., 
- zwiększenie dochodów o kwotę 46.940,00 zł w związku z wpływami ze zwrotów dotacji 
wynikających z rozliczenia za rok 2023, 
- zwiększenie pozostałych dochodów o kwotę 50.240,00 zł w związku z wpływami z tytułu 
zasądzonych wyroków. 
II. Zwiększa się plan wydatków o kwotę 774.178,14 zł, w tym: 
1) wydatki bieżące (kwota zwiększenia 774.178,14 zł), w tym: 
- zwiększenie wydatków o kwotę 760.000,00 zł w grupie dotacji na zadania bieżące 
z przeznaczeniem na dotacje podmiotowe (Miejski Ośrodek Kultury - 200.000,00 zł, Miej-
ska 
Biblioteka Publiczna - 240.000,00 zł, Muzeum Miasta Pabianic - 240.000,00 zł) oraz na do-
tację celową w wysokości 80.000,00 zł dla Miejskiego Ośrodka Kultury na organizację Dni 
Pabianic w 2024 r, 
- zwiększenie wydatków w kwocie 14.178,14 zł w grupie wydatki bieżące związane z reali-
zacją zadań statutowych w Przedszkolu Miejskim Nr 14. 
III. Dokonuje się przeniesienia wydatków w grupie inwestycje i zakupy inwestycyjne, w 
tym: 
- zmniejszenie rezerwy inwestycyjnej o kwotę 40.000,00 zł z przeznaczeniem na realizację 
zadań pn.: „Podłączenie wpustu ulicznego wraz z montażem studni inspekcyjnej przy SP 
17” 
(29.500,00 zł) oraz „Zakup i montaż wyposażenia na boisko główne PTC Pabianice” 
(10.500,00 zł - przeniesienie wydatków między placówkami w Wydziale Edukacji, Kultury i 
Sportu z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: „Zakup zmywarki PM 13”. 
IV. Wprowadza się zmiany do załącznika dotacyjnego zgodnie z Zarządzeniami Prezy-
denta Miasta Nr: 94/2024/P z dnia 19 marca 2024 r., 103/2024/P z dnia 26 marca 2024 r., 
120/2024/P z dnia 4 kwietnia 2024r. 
 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Iwona Marczak-przedstawiła pozytywną 
opinię Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Bożenna Kozłowska-przedstawiła pozytywną 
opinię Komisji. 

 

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–23, przeciw-0, wstrzymało się -0. Wyniki głosowania 
imiennego (zał. Nr 19). Podjęto uchwałę Nr  LXXVII/ 746 /24   (zał. Nr 20). 



 

Ad.6 

Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska przedstawiła projekt uchwały  w sprawie zmian 
budżetu miasta Pabianic na 2024r. - proj. 2 (zał. Nr 21). 

Uzasadnienie-   

I. Zmniejsza się plan dochodów per saldem o kwotę 534.772,80 zł, w tym: 

1) dochody bieżące (kwota zwiększenia 34.399,44 zł), w tym: 

- zwiększenie dochodów w kwocie 34.399,44 zł w związku ze złożonym do Wojewody 
Łódzkiego wnioskiem o przyznanie środków na wypłaty dodatków dla gospodarstw 
domowych w sprawie refundacji podatku VAT za dostarczone paliwo gazowe w ramach 
środków Funduszu Przeciwdziałania COVID - 19, zgodnie z ustawą z dnia 15 grudnia 2022 
r. o szczególnej ochronie niektórych odbiorców paliw gazowych w 2023 r. w związku z 
sytuacją na rynku gazu, 

2) dochody bieżące (kwota zmniejszenia 569.172,24 zł), w tym: 

- zmniejszenie dochodów w kwocie 569.172,24 zł w związku z pismem ne RPS-
IV.042.481.2024 z dnia 22.03.2024 r. zawierającym wytyczne co do sposobu realizacji 
umowy 54/AOOzN/2024 pomiędzy Wojewodą Łódzkim a Miastem Pabianice na realizację 
zadania w ramach Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent osobisty osoby 
z niepełnosprawnością” – edycja 2024. 

II. Zmniejsza się plan wydatków per saldem o kwotę 534.772,80 zł, w tym: 

1) wydatki bieżące (kwota zwiększenia 34.399,44 zł), w tym: 

- zwiększenie wydatków w Miejskim Centrum Pomocy Społecznej na sfinansowanie wypłaty 

dodatków dla gospodarstw domowych z tytułu refundacji podatku VAT za dostarczone 
paliwo gazowe w kwocie 34.399,44 zł, 

2) wydatki bieżące ( kwota zmniejszenia 569.172,24 zł), w tym: 

- zmniejszenie wydatków w Miejskim Centrum Pomocy Społecznej w grupie wynagrodzenia 

i składki od nich naliczane w kwocie 552.672,24 zł i grupie wydatków związanych z 
realizacją ich zadań statutowych w kwocie 16.500,00 zł z przeznaczeniem na obsługę 
zadania „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” - edycja 2024 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Piotr Duraj -przedstawił pozytywną opinię 
Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Bożenna Kozłowska-przedstawiła pozytywną 
opinię Komisji. 

 

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–23, przeciw-0, wstrzymało się -0. Wyniki głosowania 
imiennego (zał. Nr 22). Podjęto uchwałę Nr  LXXVII/ 747 /24   (zał. Nr 23). 

 

Ad.7 

Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska przedstawiła projekt uchwały  w sprawie zmian 
budżetu miasta Pabianic na 2024r. - proj. 3 (zał. Nr 24). 

Uzasadnienie-   

I. Zwiększa się plan dochodów o kwotę 401.593,79 zł, w tym: 

dochody bieżące (kwota zwiększenia 401.593,79 zł), w tym: 

- zwiększenie dochodów o kwotę 221.087,43 zł w związku z zawartym porozumieniem z 
Gminą Dłutów z dnia 20.03.2024 r. w sprawie międzygminnej komunikacji autobusowej, 



- zwiększenie dochodów o kwotę 15.740,00 zł w związku z zawartym porozumieniem 
pomiędzy Województwem Łódzkim a Miastem Pabianice nr 1/IFI/2024 z dnia 8 kwietnia 
2024 r. na utrzymanie przystanków autobusowych w Pabianicach, 

- zwiększenie dochodów o kwotę 3.845,00 zł w związku z wpływem odszkodowania od 

ubezpieczyciela na poczet likwidacji szkody (latarnie przy ul. Żytniej i Warszawskiej), 

- zwiększenie dochodów o kwotę 60.000,00 zł w związku z planowanymi większymi 
wpływami z usług w Schronisku dla Zwierząt, 

- zwiększenie dochodów o kwotę 35.921,36 zł w związku z większymi wpływami z tytułu 
usług przewozowych, 

- zwiększenie dochodów o kwotę 56.900,00 zł z tytułu rozliczeń/ zwrotów z lat ubiegłych, 

- zwiększenie dochodów o kwotę 8.100,00 zł z większymi niż planowano wpływami z tytułu 

odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat. 

II. Zwiększa się plan wydatków o kwotę 401.593,79 zł, w tym: 

wydatki bieżące (kwota zwiększenia 401.593,79 zł), w tym: 

- zwiększenie wydatków w kwocie 257.008,79 zł w grupie wydatki związane z realizacją ich 
zadań statutowych w Wydziale Infrastruktury Technicznej i Komunikacji na usługi 
przewozowe w związku z zawartym porozumieniem z Gminą Dłutów w sprawie 
międzygminnej komunikacji autobusowej, 

- zwiększenie wydatków w kwocie 19.585,00 zł w grupie wydatki związane z realizacją ich 
zadań statutowych w Wydziale Infrastruktury Technicznej i Komunikacji na utrzymanie 
przystanków autobusowych w Pabianicach w związku z zawartym porozumieniem z 
Województwem Łódzkim, oraz na likwidację szkód powstałych w latarniach przy ul. 
Warszawskiej i Żytniej, 

- zwiększenie wydatków w kwocie 60.000,00 zł w grupie wydatki związane z realizacją ich 
zadań statutowych w kwocie 10.000,00 zł i w grupie wynagrodzenia i składki od nich 
naliczane w kwocie 50.000,00 zł w Schronisku dla Zwierząt, 

- zwiększenie wydatków w kwocie 65.000,00 zł w grupie wydatki związane z realizacją ich 
zadań statutowych w Zarządzie Dróg i Zieleni Miejskiej z przeznaczeniem na zakup 
kruszywa oraz na wydatki związane na naprawą nawierzchni dróg. 

 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Grażyna Wójcik -przedstawiła 
pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Bożenna Kozłowska-przedstawiła pozytywną 
opinię Komisji. 

 

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–23, przeciw-0, wstrzymało się -0. Wyniki głosowania 
imiennego (zał. Nr 25). Podjęto uchwałę Nr  LXXVII/  748 /24   (zał. Nr 26). 

 

Ad.8 

Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska przedstawiła projekt uchwały  w sprawie zmian 
budżetu miasta Pabianic na 2024r. - proj. 4 (zał. Nr 27). 

Uzasadnienie-   

I. Zwiększa się plan dochodów o kwotę 9.029.907,67 zł, w tym: 

1) dochody majątkowe (kwota zwiększenia 9.029.907,67 zł), w tym: 

- zwiększenie dochodów o kwotę 9.029.907,67 zł w związku z przyznaniem środków z 
Funduszu Dopłat na pokrycie części kosztów przedsięwzięcia polegającego na tworzeniu 



lokali mieszkalnych na wynajem - budowa, w tym rozbudowa lub nadbudowa budynku w 
wyniku realizacji przez SIM Łódzkie Sp. z o.o. budowy budynków w Pabianicach przy ul. 
Zaradzyńskiej. 

II. Zwiększa się plan wydatków o kwotę 9.029.907,67 zł, w tym: 

1) wydatki majątkowe (kwota zwiększenia 9.029.907,67 zł), w tym: 

- zwiększenie wydatków w kwocie 9.029.907,67 zł w Referacie Planowania i 
Sprawozdawczości Budżetu z przeznaczeniem na objęcie przez Miasto Pabianice udziałów 
w Spółce pn. SIM Łódzkie. 

 

Przewodnicząca Komisji Zarządzania Mieniem Komunalnym Joanna Kupś -przedstawiła 
pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Bożenna Kozłowska-przedstawiła pozytywną 
opinię Komisji. 

 

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–23, przeciw-0, wstrzymało się -0. Wyniki głosowania 
imiennego (zał. Nr 28). Podjęto uchwałę Nr  LXXVII/ 749 /24   (zał. Nr 29). 

 

Ad.9 

Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska przedstawiła projekt uchwały  w sprawie zmian 
budżetu miasta Pabianic na 2024r. - proj. 5 z autopoprawką (zał. Nr 30). 

Uzasadnienie-   

I. Zwiększa się plan dochodów o łączną kwotę 28.062.053,07 zł w następujących pozycjach: 

dochody bieżące (zwiększenie o kwotę 274.100,00 zł), w tym: 

- zwiększenie dochodów o kwotę 94.300,00 zł, w § 0490 jako wpływy z innych lokalnych 
opłat pobieranych przez jednostki samorządu terytorialnego na podstawie odrębnych ustaw, 

- zwiększenie dochodów o kwotę 17.750,00 zł, w § 0920 jako wpływy z pozostałych odsetek, 

- zwiększenie dochodów o kwotę 73.000,00 zł, w § 0940 jako wpływy z rozliczeń/zwrotów z 
lat ubiegłych, 

- zwiększenie dochodów o kwotę 20.500,00 zł, w § 0970 jako wpływy z różnych dochodów, 

- zwiększenie dochodów o kwotę 68.550,00 zł, w § 2910 jako wpływy ze zwrotów dotacji 
oraz płatności wykorzystanych niezgodne z przeznaczeniem lub wykorzystanych z 
naruszeniem procedur, 

dochody majątkowe (zwiększenie per saldem o kwotę 27.787.953,07 zł), w tym: 

- zwiększenie dochodów o kwotę 27.940.142,67 zł, w związku z końcowym rozliczeniem 
projektu pn. „Łódzki Tramwaj Metropolitalny etap: Pabianice-Ksawerów”, 

- zmniejszenie dochodów o kwotę 152.189,60 zł, w ramach zadania inwestycyjnego pn. 
„Budowa integracyjnego placu zabaw wraz z bezpieczną nawierzchnią poliuretanową”. 

II. Zwiększa się plan wydatków o łączną kwotę 16.814.808,12 zł w następujących pozycjach: 

wydatki bieżące (zwiększenie per saldem o kwotę 494.157,66 zł), w tym: 

- zwiększenie wydatków o kwotę 50.000,00 zł, w Wydziale Spraw Społecznych i 
Gospodarczych w grupie wydatków związanych z realizacją ich statutowych zadań na 
organizację konferencji dla realizatorów Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii, 

- zwiększenie wydatków o kwotę 445.666,66 zł, w grupie wydatków na wynagrodzenia i 
składki od nich naliczane (w tym: MCPS kwota 171.591,00 zł, WEKiS kwota 1.075,66 zł, 
MZP kwota 273.000,00 zł), 



- zmniejszenie wydatków o kwotę 1.509,00 zł, w Wydziale Ochrony Środowiska w grupie 
wydatków związanych z realizacją ich statutowych zadań, 

wydatki majątkowe (zwiększenie per saldem o kwotę 16.320.650,46 zł), w tym 

- zwiększenie wydatków o kwotę 7.209.475,00 zł, na zadaniu inwestycyjnym pn. „Łódzki 
Tramwaj Metropolitalny etap: Pabianice-Ksawerów” w związku z końcowym rozliczeniem 
projektu, 

- zwiększenie wydatków o kwotę 15.000,00 zł, na zadaniu inwestycyjnym pn. „Rozbudowa 

monitoringu miejskiego” (SM), 

- zwiększenie wydatków o kwotę 1.000.000,00 zł, na zadaniu inwestycyjnym pn. 
„Przebudowa dróg 

gminnych” (ZDM), 

- zwiększenie wydatków o kwotę 6.411.111,00 zł, na zadaniu inwestycyjnym 

pn. „Budowa boiska ze sztuczną nawierzchnią do piłki nożnej wraz z kontenerowym 
zapleczem sanitarno-szatniowym i urządzeniami infrastruktury towarzyszącej” (w tym: 
wkład własny o kwotę 6.111.111,00 zł oraz zadania okołoprojektowe o kwotę 300.000,00 zł) 
(WIM), 

- zwiększenie wydatków o kwotę 2.000.000,00 zł, na realizację zadania inwestycyjnego 

pn. „Dotacja na wymianę węglowych źródeł ciepła” (WIM), 

- zwiększenie wydatków o kwotę 9.182,40 zł, w związku ze zwrotem niewykorzystanej 
dotacji z PFRON na zadaniu inwestycyjnym pn. „Budowa integracyjnego placu zabaw wraz 
z bezpieczną nawierzchnią poliuretanową” (RPiSB), 

- zmniejszenie wydatków o kwotę 310.000,00 zł na rezerwie inwestycyjnej (RPiSB), 

- zmniejszenie wydatków o kwotę 14.117,94 zł, na zadaniu inwestycyjnym pn. „Budowa 

integracyjnego placu zabaw wraz z bezpieczną nawierzchnią poliuretanową” (w tym: wkład 
własny o kwotę 4.935,54 zł, oraz dofinansowanie z PFRON o kwotę 9.182,40 zł) (MOSIR). 

III. Przeniesienie wydatków w Kancelarii Prezydenta Miasta w grupie wydatków związanych 

z realizacją ich statutowych zadań w kwocie 161,02 zł, na przedsięwzięcia służące 
zwiększeniu efektywności energetycznej celem wykorzystania narosłych odsetek z 2023 r. 
od środków pochodzących z tytułu dodatku węglowego, dopłat do źródeł ciepła i energii 
elektrycznej. 

IV. Zmiana wyniku budżetu: 

Skutkiem powyższych zmian po stronie dochodów i wydatków jest zmiana wyniku budżetu 
w roku 2024, który ulega polepszeniu o kwotę 11.247.244,95 zł, i po zmianach będzie 
wynosił (-) 2.398.594,96 zł (deficyt budżetu). 

Deficyt planuje się sfinansować przychodami pochodzącymi z: 

- niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających 

z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 
zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 
1.003.520,68 zł 

- nadwyżki z lat ubiegłych w kwocie 1.395.074,28 zł. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Grażyna Wójcik -przedstawiła 
pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Piotr Duraj -przedstawił pozytywną opinię 
Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Iwona Marczak -przedstawiła pozytywną 



opinię Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Bożenna Kozłowska-przedstawiła pozytywną 
opinię Komisji. 

Radny Piotr Różycki – wydatki - te 7 mln  zł na jakiej zasadzie waloryzacja 

 

Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska- w ub. roku był aneks dot.  kwoty waloryzacji. my i 
Ksawerów i dostaliśmy wspólnie 10 mln  zł 

 

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–22 przeciw-0, wstrzymało się -0.  Jedna osoba nie 
głosowała. Wyniki głosowania imiennego (zał. Nr 31). Podjęto uchwałę Nr  LXXVII/ 750 /24   
(zał. Nr 32). 

 

Ad.10 

Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Pabianice na lata 2024 - 2035 (zał. Nr 
33). 

Uzasadnienie- Aktualizacja WPF spowodowana jest koniecznością urealnienia dochodów, 
wydatków, przychodów i wyniku budżetu. Szczegółowe wyjaśnienie zmian obrazuje 
załącznik nr 3 - „Objaśnienia przyjętych wartości do Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miejskiej Pabianice”. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Bożenna Kozłowska-przedstawiła pozytywną 
opinię Komisji. 

 

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–23, przeciw-0, wstrzymało się -0. Wyniki głosowania 
imiennego (zał. Nr 34). Podjęto uchwałę Nr LXXVII/ 751 /24    (zał. Nr 35). 

 

Ad. 11 

Z-ca prezydenta Aleksandra Jarmakowska - przedstawiła projekt  uchwały w sprawie 
regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Miasto Pabianice, (zał. Nr 36). 

Uzasadnienie-  Podjęcie niniejszej uchwały wynika z konieczności ujednolicenia przepisów 
zawartych w regulaminie wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i 
szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Pabianice. 

W wyniku negocjacji pomiędzy Prezydentem Miasta Pabianic a nauczycielskimi 

związkami zawodowymi zmianie uległy stawki dotyczące dodatku funkcyjnego z tytułu 

powierzenia sprawowania funkcji wychowawcy oraz funkcji opiekuna stażu/mentora. 

Zgodnie z art. 30 ust. 6a ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela regulamin 

podlega uzgodnieniu ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli. 

 

Opinie Związków Zawodowych (zał. Nr 37). 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Iwona Marczak -przedstawiła pozytywną 
opinię Komisji. 

 

Radny Włodzimierz Stanek- cieszy się że podejmujemy tą  uchwałę 



Głosowanie: za przyjęciem uchwały–23, przeciw-0, wstrzymało się -0. Wyniki głosowania 
imiennego (zał. Nr 38). Podjęto uchwałę Nr LXXVII/ 752 /24   (zał. Nr 39). 

 

Ad. 12 

Z-ca prezydenta Aleksandra Jarmakowska - przedstawiła projekt  uchwały  w sprawie 
określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół, 
nauczycieli przedszkoli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze 
zatrudnionych w szkołach i przedszkolach oraz obniżenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycieli zajmujących stanowiska kierownicze w przedszkolach, 
szkołach i zespołach szkół, dla których organem prowadzącym jest Miasto Pabianice, z 
autopoprawką (zał. Nr 40). 

Uzasadnienie- Zgodnie z art. 42 ust. 6 Karty Nauczyciela dyrektorowi i wicedyrektorowi 
szkoły oraz nauczycielowi pełniącemu inne stanowisko kierownicze w szkole, a także 
nauczycielowi, który obowiązki kierownicze pełni w zastępstwie nauczyciela, któremu 
powierzono stanowisko kierownicze, obniża się tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin 
zajęć w zależności od wielkości i typu szkoły oraz warunków pracy lub zwalnia się ich od 
obowiązku realizacji zajęć, o których mowa w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 
r. - Karta Nauczyciela 

2. Uchwała Nr LI/512/22 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 4 sierpnia 2022 r. 

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół, 

nauczycieli przedszkoli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach oraz obniżenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli zajmujących stanowiska kierownicze w przedszkolach, 

szkołach i zespołach szkół, dla których organem prowadzącym jest Miasto Pabianice 
określała obniżenie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych poprzez ustalenie tygodniowego rozmiaru obniżki. 

3. Niniejsza uchwała wprowadza ustalenie ww. obniżenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć poprzez określenie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
już po obniżeniu. 

4. Zgodnie z art. 30 ust. 6a ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela treść 
uchwały została uzgodniona ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli. 

 

Opinie Związków Zawodowych (zał. Nr 41). 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Iwona Marczak -przedstawiła pozytywną 
opinię Komisji. 

 

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–23, przeciw-0, wstrzymało się -0. Wyniki głosowania 
imiennego (zał. Nr 42). Podjęto uchwałę Nr LXXVII/ 753 /24    (zał. Nr 43). 

 

Ad. 13 

Z-ca prezydenta Aleksandra Jarmakowska - przedstawiła projekt  uchwały  zmieniającej 
uchwałę Nr LXI/590/23 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 28 lutego 2023 r. w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 
Przemocy w Rodzinie dla Miasta Pabianic na lata 2023-2025 ( zał. Nr 44). 

Uzasadnienie- Ustawa z dnia 9 marca 2023 r. o zmianie ustawy o przeciwdziałaniu 
przemocy w rodzinie oraz niektórych innych ustaw wprowadza zmiany do ustawy z dnia 29 



lipca 2005r. o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie. Przemoc domowa jest poważnym 
problemem, który dotyka wiele osób. Dlatego tak ważne są działania podejmowane przez 
gminę, w celu przeciwdziałania temu zjawisku. Nowelizacja ustawy wprowadziła wiele 
znaczących zmian m.in: nazwę "przemoc w rodzinie„ zastąpiono nazwą "przemoc domowa" 
oraz rozszerzono definicje przemocy, dodając przemoc ekonomiczną i cyberprzemoc. 
Ponadto wprowadzono nowe regulacje dotyczące kierowania osób stosujących przemoc 
domową do udziału w programach korekcyjno-edukacyjnych lub psychologiczno - 
terapeutycznych, 

Zgodnie z art. 6 ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy 
domowej do zadań własnych gminy należy w szczególności opracowanie i realizacja 
gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób doznających 
przemocy domowej. Z uwagi na nowelizację ustawy Miasto Pabianice dostosowało Gminny 
Program Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy 
Domowej dla Miasta Pabianic na lata 2023-2025 do aktualnego stanu prawnego. 

W związku z powyższym podjęcie uchwały uznaje się zasadne. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw  Społecznych Piotr Duraj -przedstawił pozytywną opinię 
Komisji. 

 

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–23, przeciw-0, wstrzymało się -0. Wyniki głosowania 
imiennego (zał. Nr 45). Podjęto uchwałę Nr LXXVII/ 754 /23  (zał. Nr 46). 

 

Ad. 19 

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz - przedstawił projekt  uchwały  w sprawie  zaliczenia 
drogi do kategorii dróg gminnych, ustalenia jej przebiegu na terenie Miasta Pabianice oraz 
nadania nazwy ulicy gminnej,(zał. Nr 46). 

Uzasadnienie- Henrych Debich urodził się 18 stycznia 1921 r. w Pabianicach. Był polskim 
dyrygentem i kompozytorem, aranżerem i pedagogiem. Pochodził z rodziny muzycznej. 
Jego ojciec Bernard Debich (1892–1965), był m. in. kapelmistrzem zakładowej orkiestry w 
największej pabianickiej fabryce „Kruschego i Endera”. Matka, bracia i siostry śpiewali w 
chórach. Przed wojną pobierał prywatne lekcje gry na fortepianie. Ojciec nauczył go też gry 
na trąbce i puzonie. Ukończył studia na Wydziale Teorii, Kompozycji i Dyrygentury w łódzkiej 
PWSM. W czasie II Wojny Światowej został aresztowany 16 maja 1940 r., w ramach dużej 
akcji łódzkiego gestapo, skierowanej przeciwko młodzieży męskiej i osadzony w 
oczekiwaniu na transport w obozie przejściowym na Radogoszczu w Łodzi, skąd wraz z 
innymi aresztowanymi został wywieziony do obozu koncentracyjnego w Dachau. Zwolniony 
po 1,5 roku, powrócił do Pabianic i zatrudnił się w fabryce maszyn Waldemara Kruschego. 
Następnie wyjechał do Freiwaldu, gdzie przebywał do końca wojny i współpracował z 
czeską organizacją podziemną. Po wojnie podjął w latach 1946–49 pracę nauczyciela w 
pabianickiej szkole muzycznej i nawiązał współpracę z Polskim Radiem. Był 
współzałożycielem, a od 1952 r. dyrygentem i kierownikiem artystycznym Orkiestry 
Rozrywkowej Polskiego Radia i Telewizji w Łodzi, którą prowadził do 1991 r. Z orkiestrą tą 
nagrał ponad 50 płyt oraz muzykę do 20 filmów. Był wieloletnim kierownikiem 

muzycznym i dyrygentem na festiwalach w Opolu, Sopocie, Kołobrzegu i Zielonej Górze. 

Specjalizował się w repertuarze rozrywkowym. Współpracował także z operą, filharmonią 
oraz Teatrem Muzycznym w Łodzi. W latach 1954–1956 był wykładowcą łódzkiej PWSM. 
Jako dyrygent i aranżer współpracował z orkiestrami m. in. w Belgii, Czechosłowacji, Grecji, 
Holandii, na Kubie i Portugalii. Podczas XXXII Międzynarodowego Festiwalu Piosenki Sopot 
1993 otrzymał za całokształt działalności artystycznej nagrodę „Bursztynowego Słowika”, 
zaś w 1995 r. medal 70-lecia Polskiego Radia. W 1996 r. Łódzka Rozgłośnia Polskiego 



Radia uhonorowała go z okazji 50-lecia pracy artystycznej „Diamentową Batutą”. Zmarł w 
rodzinnych Pabianicach 4 lipca 2001r. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw  Społecznych Piotr Duraj -przedstawił pozytywną opinię 
Komisji. 

 

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–23, przeciw-0, wstrzymało się -0. Wyniki głosowania 
imiennego (zał. Nr 47). Podjęto uchwałę Nr LXXVII/ 755 /24   (zał. Nr 48). 

 

Ad. 20 

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz - przedstawił projekt  uchwały  w sprawie  nadania 
nazwy mostowi na terenie Miasta Pabianice  po autopoprawce (zał. Nr 49). 

Uzasadnienie- Karol Nicze urodził się 18 listopada 1944 r. w Pabianicach. W latach 1951-
1958 uczył się w Szkole Podstawowej nr 1 w Pabianicach. W tym okresie rozpoczął naukę 
gry na fortepianie w Ognisku Muzycznym utworzonym przy P.Z.P.B. w Pabianicach. W latach 
1958 – 1963 był uczniem Państwowego Liceum Muzycznego im. H. Wieniawskiego w Łodzi. 
W latach 1963-1968 studiował w Państwowej Wyższej Szkole Muzycznej (PWSM) w Łodzi 
w klasie fortepianu. W roku 1968 brał udział w Konkursie Kameralnym im. Kiejstuta 
Bacewicza w Łodzi w kategorii duetów, razem z Władysławem Marchwińskim (skrzypce). 

W latach 1968-1977 pracował w Państwowej Szkole Muzycznej I i II stopnia w Pabianicach 
jako nauczyciel klasy fortepianu, a następnie w latach 1969-1975 w łódzkiej Rozgłośni 
Radiowej w orkiestrze, której dyrektorem był Henryk Debich. W roku 1970 został laureatem 
VIII Międzynarodowego Konkursu Pianistycznego im. Fryderyka Chopina w Warszawie. Do 
chwili obecnej Karol Nicze jest jedynym absolwentem łódzkiej PWSM, który uzyskał 
wyróżnienie w tym konkursie. Od 1970 r. rozpoczął współpracę z Wytwórniami Filmów: 
Fabularnych, Oświatowych i Animowanych (Semafor) w Łodzi. Nagrywał fragmenty muzyki 
fortepianowej do wielu filmów fabularnych (m. in. Noce i Dnie, Dagny, Kariera Nikodema 
Dyzmy) i animowanych (kreskówek, dobranocek). Jego interpretacja „Walca” z Nocy i Dni 
została zachowana przez twórców filmu w fonotece jako odrębny utwór. 

Od początku lat siedemdziesiątych współpracował jako solista z różnymi instytucjami 

organizującymi koncerty muzyczne i imprezy artystyczne. W 1979 r. zaczął pracować na 
statkach wycieczkowych amerykańsko-norweskiego armatora Royal Viking Line jako szef 
zespołu muzycznego Karol Nicze Band. Z muzykami Jerzym Kiełczewskim i braćmi 
Andrzejem i Jackiem Delongami stanowiącymi trzon zespołu muzycznego współpracował 
do końca swoich dni. Zmarł 7października 1999 r. w wyniku choroby nowotworowej. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw  Społecznych Piotr Duraj -przedstawił pozytywną opinię 
Komisji. 

 

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–23, przeciw-0, wstrzymało się -0. Wyniki głosowania 
imiennego (zał. Nr 50). Podjęto uchwałę Nr LXXVII/ 756 /24   (zał. Nr 51). 

 

Ad. 21 

Z-ca prezydenta Aleksandra Jarmakowska - przedstawiła projekt  uchwały  w sprawie  
zatwierdzenia udziału w realizacji projektu nr FELD.07.09-IP.01-0012/23 pod tytułem „CUŚ 
dla pabianickiego” w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 
2021-2027 (zał. Nr 52). 

Uzasadnienie- W ramach programu Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027 



(konkurs nr FELD.07.09-IP.01-001/23) Gmina Pabianice uzyskała dofinansowanie projektu 
nr FELD.07.09-IP.01- 0012/23 pod tytułem „CUŚ dla pabianickiego" (Priorytet 07.00 
„Fundusze europejskie dla zatrudnienia i integracji w Łódzkiem). Wysokość 
dofinansowania wynosi 13 983 723,21 zł (wartość całego projektu — 14 722 377,15 zł, 
wkład własny w wysokości 738 653,94 zł). Miasto Pabianice jest partnerem w tym 
projekcie a realizatorem Miejskie Centrum Pomocy Społecznej w Pabianicach. Głównym 
celem projektu jest zwiększenie dostępu do równego i szybkiego dostępu do dobrej 
jakości, trwałych i przystępnych cenowo 103 miejsc usług społecznych na terenie powiatu 
pabianickiego dla 145 osób w okresie od 01.02.2024 r. do 30.04.2027 r. W mieście 
Pabianice będą realizowane usługi asystenckie przez pięciu asystentów osobistych osób 
niepełnosprawnych. Zgodnie z założeniem przewiduje się, że jeden asystent obejmie 
wsparciem pięć osób niepełnosprawnych, które wymagają takiej formy pomocy. 
Beneficjentami projektu będą osoby potrzebujące wsparcia w codziennym funkcjonowaniu. 
Celem świadczonych usług asystenckich jest podnoszenie jakości życia osób 
niepełnosprawnych ze szczególnym uwzględnieniem osób samotnie zamieszkujących. 
Wsparcie powinno wpłynąć na zwiększenie poziomu aktywności społecznej między innymi 
poprzez spacery, rozmowy, umożliwienie udziału w wydarzeniach kulturalnych a także 
zaoferowaniu usług kosmetycznych i fryzjerskich. Zakładamy, że osiągniemy rezultat w 
postaci przełamaniu barier pomiędzy uczestnikami projektu a środowiskiem zewnętrznym 

W budżecie projektu dla Miasta Pabianic na wskazane działania przeznaczono 2 550 
692,00 zł (bez wnoszenia wkładu własnego). 

 

Przewodniczący Komisji Spraw  Społecznych Piotr Duraj -przedstawił pozytywną opinię 
Komisji. 

 

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–22, przeciw-0, wstrzymało się -0.  1  osoba nie brała  
udziału w głosowaniu. Wyniki głosowania imiennego (zał. Nr 53). Podjęto uchwałę Nr 
LXXVII/ 756 /24  (zał. Nr 54). 

 

Ad. 22 

Z-ca prezydenta Aleksandra Jarmakowska - przedstawiła projekt  uchwały   w sprawie   
zmiany w Statucie Miejskiego Centrum Pomocy Społecznej w Pabianicach, nadanym 
uchwałą nr XLIII/456/22 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 27 stycznia 2022 r.  z 
autopoprawką (zał. Nr 55). 

Uzasadnienie- W związku z nowelizacją przepisów prawa w zakresie zmiany ustawy o 
pomocy społecznej oraz niektórych innych ustaw, mieszkanie chronione treningowe 
prowadzone przez Miejskie Centrum Pomocy Społecznej w Pabianicach musi zostać 
przekształcone w mieszkanie treningowe i dostosowane do zaktualizowanych przepisów 
prawa najpóźniej do 30 kwietnia 2024 r. W związku z powyższym niezbędne jest dokonanie 
zmiany w Statucie Miejskiego Centrum Pomocy Społecznej w Pabianicach poprzez 
wskazanie, że jednym z zakresów działania Centrum jest prowadzenie mieszkania 
treningowego. W świetle powyższego podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw  Społecznych Piotr Duraj -przedstawił pozytywną opinię 
Komisji. 

 

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–23, przeciw-0, wstrzymało się -0. Wyniki głosowania 
imiennego (zał. Nr 56). Podjęto uchwałę Nr LXXVII/ 758 /24   (zał. Nr 57). 

 



Ad. 22 

Z-ca prezydenta Aleksandra Jarmakowska - przedstawiła projekt  uchwały   w sprawie   
zmiany uchwały Nr II/4/18 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 28 listopada 2018 r. w 
sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu 
chronionym treningowym (zał. Nr 58).  

Uzasadnienie- W związku z nowelizacją przepisów prawa w zakresie zmiany ustawy o 
pomocy społecznej oraz niektórych innych ustaw, mieszkanie chronione treningowe 
prowadzone przez Miejskie Centrum Pomocy Społecznej w Pabianicach musi zostać 
przekształcone w mieszkanie treningowe i dostosowane do zaktualizowanych przepisów 
prawa najpóźniej do 30 kwietnia 2024 r. Formalnie zmiana przekształcenia nastąpi w formie 
Zarządzenia Prezydenta Miasta Pabianie, z mocą obowiązującą od dnia 1 maja 2024 r. W 
związku z powyższym, niezbędne jest określenie szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w przekształconym mieszkaniu treningowym również w tym terminie. 
Dodatkowo, ze względu na oczywistą omyłkę pisarską w § 5 uchwały Nr 11/4/18 Rady 
Miejskiej w Pabianicach z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie określenia szczegółowych 
zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym treningowym w tabeli po 
stronie Procentowy dochód Użytkownika określony według kryterium dochodowego w linijce 
czwartej - dla czytelności należało zmienić § 5. W tych okolicznościach podjęcie niniejszej 
uchwały jest uzasadnione. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw  Społecznych Piotr Duraj -przedstawił pozytywną opinię 
Komisji. 

 

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–23, przeciw-0, wstrzymało się -0. Wyniki głosowania 
imiennego (zał. Nr 59). Podjęto uchwałę Nr LXXVII/ 759 /24   (zał. Nr 60). 

 

Ad. 22 

Z-ca prezydenta Marek Gryglewski - przedstawił projekt  uchwały   w sprawie  określania 
zasad udzielania dotacji celowych w ramach programu „Ciepłe Mieszkanie” II etap, 
realizowanego na terenie Miasta Pabianice w latach 2014-2026 (zał. Nr 61`). 

Uzasadnienie- Program Priorytetowy Ciepłe Mieszkanie II etap, to dalszy ciąg Programu 
„Ciepłe Mieszkanie" realizowanego na terenie Miasta Pabianice od 2023 roku. Opiera się 
na konstrukcji prawnej udostępnienia środków finansowych NFOŚiGW Wojewódzkim 
Funduszom Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, z przeznaczeniem na udzielanie 
dotacji gminom, jako beneficjentom tego Programu. II etap Programu skierowany jest do 
szerszej grupy Beneficjentów końcowych dofinansowania, którymi są: • osoby fizyczne: - 
właściciele lokali mieszkalnych w budynkach mieszkaniowych wielorodzinnych, - najemcy 
lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy (w rozumieniu ustawy z dnia 21 czerwca 
2021 r. o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i zmianie Kodeksu 
cywilnego),w budynkach mieszkalnych wielorodzinnych, jeżeli nie wszystkie lokale 
mieszkalne w tym budynku stanowią własność gminy, • wspólnoty mieszkaniowe (w 
rozumieniu ustawy z dnia 24 czerwca 1994 r. o własności lokali) obejmujące od 3 do 7 lokali 
mieszkalnych. Realizacja przedsięwzięć Beneficjentów końcowych polega przede 
wszystkim na demontażu nieefektywnych indywidualnych źródeł ciepła zamontowanych w 
lokalach mieszkalnych lub wspólnych służącym budynkom wspólnot mieszkaniowych. 
Niniejsza uchwała określa zasady udzielania dotacji celowej na zadania służące ochronie 
powietrza (likwidacja niskiej emisji) w ramach programu „Ciepłe Mieszkanie" II etap, 
realizowanego na terenie Miasta Pabianie w latach 2024-2026 ogłoszonego przez 
Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Wprowadzenie systemu do 
dofinansowania do wymiany nieefektywnego źródła ciepła na ekologiczne w ramach w/w 



Programu na terenie Miasta Pabianice, wymaga uporządkowania zasad, na podstawie 
których przedmiotowy program będzie funkcjonował. Regulamin dotacji celowej precyzuje 
obowiązki osób i wspólnot mieszkaniowych, ubiegających się o uzyskanie dofinansowania, 
określa wysokość maksymalnego dofinansowania i zasady jego rozliczenia. Niniejsza 
uchwała jest również wymagana przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska w Łodzi, 
jako jeden z elementów wniosku składanego przez Miasto Pabianice w celu podpisania 
urnowy z WFOŚiGW w Łodzi i uzyskania środków finansowych na realizację Programu 
Priorytetowego „Ciepłe Mieszkanie" II etap. 

 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Grażyna Wójcik -przedstawiła 
pozytywną opinię Komisji. 

 

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–23, przeciw-0, wstrzymało się -0. Wyniki głosowania 
imiennego (zał. Nr 62). Podjęto uchwałę Nr LXXVII/ 760 /24   (zał. Nr 63). 

 

Ad. 20 

Z-ca prezydenta Marek Gryglewski - przedstawił projekt  uchwały    zmieniającą uchwałę Nr 
XLV/474/22 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych i dworców oraz warunków i zasad korzystania z przystanków 
i dworców, których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Pabianice, (zał. Nr 64). 

Uzasadnienie-Miasto Pabianice zawarło w dniu 8 kwietnia 2024 r. porozumienie nr 
1/IFI/2024 z Województwem Łódzkim, na mocy którego Województwo powierzyło Miastu 
zadanie zarządzania przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg 
wojewódzkich nr 482 i 485. Mając na względzie powyższe, uzasadnione jest podjęcie 
uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLV/474/22 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 24 marca 
2022 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych i dworców oraz warunków i 
zasad korzystania z przystanków i dworców, których właścicielem lub zarządzającym jest 
Miasto Pabianice, polegającej na uzupełnieniu w załącznikach nr 2 i 4 przystanków przy 
drogach wojewódzkich nr 482 i 485, którymi zarządzającym z dniem 8 kwietnia 2024 r. stało 
się Miasto Pabianice. 

 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Grażyna Wójcik -przedstawiła 
pozytywną opinię Komisji. 

 

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–23, przeciw-0, wstrzymało się -0. Wyniki głosowania 
imiennego (zał. Nr 65). Podjęto uchwałę Nr LXXVII/ 761 /24   (zał. Nr 66). 

 

Ad. 21 

Przewodniczący Rady Krzysztof Rąkowski przedstawił projekt  uchwały   w sprawie 
zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pabianicach na 
2024 rok (zał. Nr 67). 

Uzasadnienie- Zgodnie z § 16 ust. 1 Regulaminu Rady Miejskiej w Pabianicach 
stanowiącego Załącznik Nr 3 do Statutu Miasta Pabianic, Komisja Rewizyjna przeprowadza 
kontrole na podstawie rocznego planu kontroli, zatwierdzonego przez Radę. Na posiedzeniu 
Komisji w dniu 25 marca 2024 roku przyjęto projekt rocznego planu kontroli, który stanowi 
załącznik Nr 1 do niniejszego projektu uchwały 

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman – uzasadnił projekt. 



Głosowanie: za przyjęciem uchwały–23, przeciw-0, wstrzymało się -0. Wyniki głosowania 
imiennego (zał. Nr 68). Podjęto uchwałę Nr LXXVII/ 762 /24  (zał. Nr 69). 

 

Ad. 22 

Komunikaty i informacje 

Przewodniczący Rady  Krzysztof Rąkowski – oświadczenia majątkowe należy  złożyć do 
30.04.2024r. 

Odbyliśmy 77 sesji,  podjęto 762 uchwały. Podziękował radnym i prezydentom i jego 
służbom za współpracę. 

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz- również podziękował. Wspólnie z 
przewodniczącym wręczono radnym pamiątkowe zdjęcia. 

 

Ad. 23 

Przewodniczący Rady Krzysztof Rąkowski – o godz. 14.00 zamknął LXXVII  ostatnią sesję 
Rady Miejskiej w Pabianicach. 

 

Załączniki  do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Pabianicach ul. Zamkowa 16, pokój 31. 

 

 

 Protokółowała :                                                             Przewodniczył :                                                                   

 

 

         Monika Ludziejewska                                                 Krzysztof Rąkowski 
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